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Protokoll från samrådsmöte Finskt 
förvaltningsområde 
 

Datum: 2022-12-06 

Plats: Trollhättans Stadshus, Sjuntorpsrummet 

Tid: 14:30 – 16:30 

Närvarande: 
Monica Hanson, kommunalråd, kommunstyrelsens förste vice ordförande 
Kaarlo Kahra, Trollhättans Finska förening 
Matti Tynjälä, Trollhättans Finska förening 
Kalle Sova, Finska pensionärsföreningen Ketterät,  
Salli Hakala, Finska pensionärsföreningen Ketterät 
Antti Karjalainen, Finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling 
Minna Hellström, Svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet 
Peter Göthblad, hållbarhetsstrateg/koordinator 
 
Innan mötet formellt öppnades – uppmärksammades Finlands 
självständighetsdag genom en tyst minut för de som offrat sina liv för sitt 
hemland.  
Därefter bjöds på kaffe och tårta. 

Mötets öppnande 
Ordförande Monica Hanson, förklarade mötet öppnat och hälsade deltagarna välkomna. 

Justerare Att justera dagens protokoll utsågs Kaarlo Kahra – Peter mailar när det är 
dags att skriva under. 

Föregående mötesprotokoll Föregående (2022 -02-22) mötesprotokoll har 
skickats ut till deltagarna och inga synpunkter har inkommit så det kan läggas till 
handlingarna. 

Inkomna frågeställningar – Kapaciteten på särskilt boende, 
finskspråkig avdelning.  
Minna Hellström har väckt frågan om framtida kapacitet inom särskilt boende på 
finskspråkig avdelning. Hon uppger att flera finsktalande för närvarande finns utspridda 
på flera boenden och avdelningar och att de därmed inte får del av den finskspråkiga 
avdelningens service. Peter har talat med Enhetschefen Lotta Löfgren, verksamhetschef 
Marie Uls samt boendekoordinator Caroline Bergkvist – som alla menar att det i dagsläget 
är alldeles lagom med en avdelning och att alla finsktalande inte vill till den finskspråkiga 
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avdelningen. Samrådet konstaterar att det trots detta är en framtidsfråga då fler och fler i 
den sverigefinska gruppen blir allt äldre och att behovet kommer att öka den närmaste 
tiden 

Medel från Västra Götalandsregionen och Länsstyrelsen för att 
utveckla den digitala plattformen KESKI.  
Projektet har beviljats medel från Västra Götalandsregionen med 250 tkr och från 
Länsstyrelsen med 125 tkr. Planen är att under perioden november 2022 – maj/juni 2023 
bedriva ett intensivt arbete med att utveckla plattformen och marknadsföra den bland 
berörda parter, såsom föreningar, kommuner, kulturarbetare med flera. 

Diskussion kring förslag till budget för år 2023 
Eftersom det efter valet i september kommer att väljas nya representanter till de olika 
politiska organen kan vi inte fastställa budgeten idag men vi för ett resonemang kring de 
olika posterna och speciellt kring det föreslagna grundbidraget till samtliga 
föreningar/organisationer som är representerade i samrådet. Vi konstaterar även att en 
sänkning av bidraget till tjänsten som samordnare finns med, enligt tidigare plan. (se 
bilaga)  

Läget inom respektive förening/organisation – aktiviteter och behov 
mm 
Ketterät 
Anordnar dans på måndagarna, och har ordinarie veckoaktivitet på onsdagar – då blir det 
bland annat bingo och karaoke – en gång per månad äter man lunch tillsammans. Den 
planerade julfesten har c:a 40 anmälda och föreningen har c:a 50-60 betalande 
medlemmar. 

Pingstförsamlingens finsktalande grupp 
Har flyttat sin veckaktivitet till söndag eftermiddag – man fikar, pratar, sjunger och 
berättar. Under sommaren har man aktiviteter på lägergården vi Gräfsnäs – med olika 
läger tillsammans med Göteborg och Borås. 

Svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet 
Det anordnas 3–4 grupper per vecka, nu närmast kommer ”de vackraste julsångerna” en 
musikgudstjänst i Lextorpskyrkan med mycket sång och musik. Man har gjort en 
gemensam resa till Göteborg under hösten och det kommer att bli flera sådana resor 
under våren 2023. 

Finska föreningen 
Ordnar med aktiviteter på tisdagar och torsdagar. Ett större bokprojekt håller på att 
slutföras, man har också påbörjat kursverksamhet för att öka medlemmarnas möjligheter 
att använda sina smartphones, en verksamhet som kommer att fortsätta under våren. 
Föreningen har c: a 50 betalande medlemmar, 
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Övriga frågor 

Mötets avslutande 
Ordförande Monica Hanson tackade för ett bra och engagerat möte och avslutade 
detsamma. Monica tackade också för den gångna mandatperioden och nu efter valet är 
det ännu osäkert hur den politiska representationen i samrådet kommer att se ut. Vi kan 
därför heller inte besluta om datum o tid för nästa möte utan måste invänta 
kommunstyrelsens sammanträde i januari då nya ledamöter kommer att utses. 

 

  

____________________________                            ____________________________ 

Monica Hanson, ordförande                                     Peter Göthblad, sekreterare 

 

_____________________________ 

Kaarlo Kahra, justerare 
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